

EVIDENCE

[Recorded by Electronic Apparatus]

[Texte]

Wednesday, December 2, 1987

• 1543

The Chairman: Welcome colleagues. I have to call the meeting to order on Bill C-88, and I will read the letter from the Speaker giving the authority:

Pursuant to Standing Order 93.(2) this is to confirm your appointment as Chairman of the Legislative Committee on Bill C-88, An Act to amend the Judges Act.

It is moved by Allan Lawrence, seconded by Chris Speyer, that pursuant to the guidelines established by the Board of Internal Economy the committee print 750 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*.

Motion agreed to.

The Chairman: It is moved by Allan Lawrence, seconded by Richard Grisé, that the chairperson be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present, provided that three members are present, including the chairperson, and in the absence of the chairperson, the person designated to be chairperson of the committee.

Motion agreed to.

The Chairman: Could we have a motion to give authority to the questioning of a witness. I am looking at possibly 10 minutes for the first round, five minutes for the second. It is moved by Chris Speyer, seconded by George Minaker.

Motion agreed to.

The Chairman: Could we have discussion with respect to the proposed agenda for the conclusion of the bill, possibly next week.

Mr. Speyer: May I suggest Tuesday afternoon, Madam Chairperson. Is the Minister available on that day?

The Chairman: We have indication that the Minister will make himself available and I think we can concur that the Minister would be with us Tuesday afternoon.

Mr. Richard Grisé (Parliamentary Secretary to the Minister of State (Forestry and Mines)): I have spoken with the the Minister himself, and he will make himself available Tuesday afternoon around 3.30 p.m., if possible.

Mr. Speyer: Is it my understanding, Madam Chairperson, that after the Minister has concluded his evidence we will do a clause-by-clause consideration?

The Chairman: That is correct. I see no reason why we cannot go through and finalize the bill following the Minister's presentation and questioning.

The meeting is adjourned to the call of the Chair.

TÉMOIGNAGES

[Enregistrement électronique]

[Traduction]

Le mercredi 2 décembre 1987

La présidente: Bienvenue, chers collègues. Nous commençons notre réunion sur le projet de loi C-88, et je vous lis la lettre du Président:

Conformément au Règlement permanent 93.(2), la présente confirme votre nomination au poste de présidente du Comité législatif sur le projet de loi C-88, Loi modifiant la loi sur les juges.

Allan Lawrence, appuyé par Chris Speyer, propose que conformément aux lignes directrices établies par la régie interne, le Comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*.

La motion est adoptée.

La présidente: Allan Lawrence, appuyé par Richard Grisé, propose que la présidente soit autorisée à tenir des séances et à recevoir des témoignages et en autoriser l'impression en l'absence d'un quorum pourvu que trois membres soient présents, y compris la présidente, et en l'absence de la présidente, la personne désignée comme président du Comité.

La motion est adoptée.

La présidente: Pourrions-nous avoir une motion pour ce qui est de l'interrogation des témoins? Je songe à 10 minutes pour le premier tour, suivi de cinq minutes au deuxième. C'est ce que propose Chris Speyer, appuyé par George Minaker.

La motion est adoptée.

La présidente: Pourrions-nous discuter du programme qui nous permettra de mener à terme l'étude de ce projet de loi, peut-être la semaine prochaine.

M. Speyer: Permettez-moi de proposer mardi après-midi, madame la présidente. Le ministre est-il disponible ce jour-là?

La présidente: Il semble qu'il se mettra à notre disposition et je pense que nous pouvons décider qu'il sera avec nous mardi après-midi.

M. Richard Grisé (secrétaire parlementaire au ministre d'État (Forêt et Mines)): J'ai parlé au ministre lui-même et il se mettra à notre disposition mardi après-midi vers 15h30, si possible.

M. Speyer: Madame la présidente, je crois que nous passerons à l'étude article par article après la comparution du ministre?

La présidente: C'est exact. Je ne vois aucune raison de ne pas terminer notre étude et passer à l'adoption du projet de loi à la suite de la comparution du ministre.

La séance est levée.